
寒風陰雨〝凍未條〞，菜價一直漲不停。

Bamboo啊Bamboo，有您當會長的日子，就是強烈寒流南下時！

Bamboo啊Bamboo，有您當會長的日子，氣候真是好冷又好冷！

Bamboo啊Bamboo，打著歲末三友的名號，別以為只有您不畏寒風刺骨。

眾獵狗們，脫了吧，開始獵兔子。

今天Hare Eject(徐慶雙)的安排，總結就是康莊大路你不走，偏偏跑向旁門小道，總是在一段水泥或石階步

道後，旋即鑽入山林小徑，然曲徑通幽，林蔭夾道，感覺還真不錯，謝謝！

起跑後，從慈惠堂左後方水泥步道前進，一開始即捨步道而轉進泥濘小徑，才走三步就下滑一步，而且還在淡江大學大傳系實習電

台的學生實習記者面前滑了一跤，實在有失台北捷兔名聲，幸好沒被拍下來。

走沒幾步馬上遇見第一個CHECK，不用多加思索判斷，只要禮貌上依循濕滑的痕跡，即可找到記號，重新接上正路。過了第二個

CHECK往善息寺方向緩坡而上，時而水泥石階步道，時而登山小徑，其實一直沿著水泥石階步道前行就對了。再來從火焰山下左邊的

小徑，又緊接著一下坡濕滑路段，結果被第三個CHECK給困住了， 最後在英明睿智的「菜脯」哥哥帶領之下才殺出重圍。又過了一個

網址 http: / /www.ta ipeihash.com.tw                                                              P.O.BOX No:28-199, SHIN-LIN, TAIPEI

TAIPEI HASH HOUSE HARRIERS 2005'S COMMITTEE MEMBERS
GRAND MASTER ( 會長 ) BAMBOO 魏志華 0932-919160
JOINT MASTER( 副會長 ) PLOD 李家誠 2822-4068

INK PINK 陳俊彥 0912-000412
BUSH BABY DUNCAN ROBINSON 0910-511701

HASH CONTROL ( 監察 ) BLACK FUR 謝明傑 0936-131797
ON-SECRETARY ( 祕書 ) LOAN SHARK 許經發 0912-288073

GURU NARAYAN 2871-4068
HASH CASH ( 財務 ) FIRE WOOD 王木火 0935-587986

WHORE HOUSE 李盛填 0932-201450
U.K. 陳澤淵 0915-586205

TRAIL MASTER ( 路線 ) AIR SHIT 陳振宇 0916-178200
YAKUZA 江天寶 0953-153438

BOOZE MASTER ( 總務 ) PLAY BOY 饒盟乾 0937-088052
5 HUNDRED MILES 鄭信農 0932-389836
WHY 洪長力 0922-609308

HABERDASH ( 服飾總務 ) FIRE BIRD 蕭桃彰 0937-888531
PRINTER 陳俊呈 0910-015557

HASH BASH ( 聚餐 ) TINKER 郭金德 0922-657297
S.M.SHIT 林克峰 0932-026902

INFORMATION ( 資訊 ) YUA HWI 楊敬忠 0939-755314
HASH POET 王廷邦 0952-871047

SPIRITUAL ADVISOR ( 顧問 ) GURU NARAYAN 2871-4068
HASH WEB SITE ( 網站 ) HARD DISK 江順景 2253-7059

次數/NO. 日期/DATE 地點/RUN SITE 報導/SCRIB

2005/03/19  八里(關渡大橋開始有麵粉) You Ching 

1682 洪長力 蔡品端

0922609368 Ba-Li ( Mark from Guan-Du bridge ) Guru (Narayan)

2005/03/26  國華高爾夫球場(北投稻香路開始有麵粉) 家庭跑步 Salonpas 

1683 C.C.洪 黃純輔

0932251828 Kuo Hua & Country Club ( Mark from Pei Tou  Tao Hsiang Rd )Family Run Guru (Narayan)

2005/04/02  擎天崗 (A to B   擎天崗 to 平等國小 車子停平等國小,14:15及14:45有二班接駁 Loan Shark 

1684 王志仁(Seasame) 車至起跑點) 許經發

0935479784 Chingtienkang ( A to B ) Guru (Narayan)

Eject

(徐慶雙)

馬祖特別跑 Date:2005/04/08 ~ 2005/04/10          Hare:翁常強(Shit Cream)  謝明傑(Black Fur)

費用:週繳4300元 年繳4150元 (含交通、住宿、二次早餐、二次午餐、一次晚餐、保險、紀念品)

報名洽 Black Fur ( 謝明傑 )

Taipei Metro Hash 地點:捷運新店線景美站出口2               Date:2005/03/23 (星期三) 19:45 兔子開跑

Run Site:MRT Xindian Line Jingmei Station Exit 2 Hare:周武俊(Bum Fuck)

2006  清邁 Interhash 開始接受報名

詳見下列網址:http://www.chiangmai2006.com



CHECK，沿著石階順勢而下，竟然來到承天禪寺的攤販區。

時因天氣寒冷，人煙稀少，開工的店家也只是三三兩兩，好不容易等到人潮湧現，竟是一群穿著暴露，身無分文，無力消費，奔跑

而過的逆旅過客，從店家失望的眼神中，好像在訴說著：今天到此為止，收工吧。收工？哪有那麼簡單！天上山還遠著呢。

跑過攤販區，再從山腳下轉角處接上登山步道拾階而上，經過桐花公園上柏油路。第五CHECK靜靜地躺在右轉往天上山的小徑

上，而真正的記號則是在下一個右轉往天上山的階梯前，因為這個記號離CHECK有點距離，以致於4 Wheel Power(賴伯綸)在此迷失方

向，耽誤不少時間。爬了一段階梯，又有一條右轉小徑往天上山，總覺得好像一直在天上山下繞圈圈，最後在不知不覺的狀態下，竟然

攻上天上山頂。土城區域，跑山無數，站在天上山頂還是頭一回，心裡著實有點興奮，當下駐足環顧四周欣賞風景，山頂展望良好，土

城景色一望無疑，唉！想像罷了，眼前白茫茫一片，哪能看到什麼。山頂倒是有一簡介牌，內容是

「天上山也稱內坡山，是土城山岳的第一高峰，是有基點的山峰，高429.75公尺；又因天上山的高度傲視附近群山山頭，什麼大尖

山、二尖山、五城山、內尖山⋯等，且位居山列的中央位置，頗具群山來朝，唯我獨尊的帝王之姿，所以天上山又稱皇帝山。」大概是

這些吧，記不太清楚了。

就這麼一時駐足，身體竟然發冷，趕快，快一點趕路，不然又喝不到薑母地瓜湯。途中經過火焰山頂，一樹幹上掛著一個溫度計，

近身一瞧，攝氏7度C。回到慈惠堂，喝著尚溫的薑母湯，聊著聊著，寒意上身，趕快換裝才是。噹噹就在陝窄避雨處舉行，留下來的兔

友約30幾位吧，人數不多，一方面因為三蘆幫缺席，另一方面的原因，也許是天寒的原故，也許是有事先行離開，也許已經沒有也許。

無論如何，又度過一個愉快的跑山時光，感謝Hare，感謝幹部的犧牲，也感謝大家共同的參與，更感謝老天特別的天氣。On！On！

I can't help wondering as to how many hashers were present when this twenty year old girl sat exhibiting her knockers and

genitalia on the Ferris wheel at the Miramar Shopping Complex in Neihu! Apparently the weather was cold and rainy; so,many

of you may have missed the show! Never mind, it's on the chat website for you to look up!! I am galled by our hash committee

for spending lot of hash funds for such shows during our spree!

Our run on Saturday,12th March, was hared by Eject, from a temple in Tu Cheng. It rained  cats and dogs, before,during

and after our run, making rivulets all around our run site.

Even though the runners are supposed to leave on the run by 3pm, fifteen minutes after the hares have left, about a dozen

of the old and lazy, including me, left soon after 2.30pm hoping to hit the pre-marked trail, sooner or later! We went a couple of

meters up along the road, found a cobble-stone-paved wide path going up the hill which we took. Everyone, excepting me took

a narrow muddy track bseside the path,among a wooded area, going up the hill. Only I continued on the well-laid path, all the

way up,along steps until I

reached the top of the hill, and a recreation area. Here, a similar path went to the right, down the hill (this was the path all

the others who had done the correct trail came up from the valley and went down to the finish;the way I had come up). I went to

the left, continued the same beautiful path going all the way down,along thousands of steps, until I came to an intersection. I

went to the left about one kilometer and came to Nan Mucha Road,and promptly returned the same way up to the intersection,

where I met Tool. We then took the path to the right,and after climbing thousands of steps reached a black top road. We turned

right on this road, and soon came up to a hashmark- a check. We took another cobble-stone-paved path and lots of steps all

the way to the top, and down plenty more steps,to get to the beer wagon at the finish.  The actual trail went through muddy

trails among trees, then climbed thousands of steps on the right

side of the hill, taking some muddy,slippery paths  often in between, and finally climbed up the way I had taken earlier.

Everyone was wet, muddy, and shiveringfrom cold. Though some complained about the innumerable steps, all in all, it was

agreed, the run gave a good work-out. There was not enough cover for protection from the rain, and the down-downs had to be

conducted in unfriendly conditions.

Hash Joke
A travelling salesman was about to check in at a hotel when he noticed a very charming bit of feminity giving him the so-

called "glad eye." In a casual manner he walked over and spoke to her as though he had known her all his life. Both walked

back to the desk and

registered as Mr and Mrs. After a three-day stay he walked up to the desk and informed the clerk that he was checking out.

The clerk

presented him with his bill for $250. "There's a mistake here, " he protested. "I have been here only three days." "Yes,"

replied the clerk, "but your wife has been here for a month."

Newsletter  2005/03/12  Hash Run1681

表現捷兔粗獷豪邁之氣，只准18歲以上男人參加
ONLY MEN OVER AGE 18 ARE ALLOWED TO RUN TAIPEI HASH
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